



Address / 地址: POBox 10692, San Jose, CA 95157

PLEASE PRINT LEGIBLY 請用正楷填寫清楚

ENGLISH NAME 英文名稱	CHINESE NAME 中文姓名
----------------------	----------------------

ADDRESS 地址
---------------

OFFICE PHONE 辦公室電話	CELLPHONE 手機號
-----------------------	------------------

E-MAIL 電子郵件
----------------

WEBSITE 公司網	GENDER 性別 <input type="checkbox"/> MALE 男 <input type="checkbox"/> FEMALE 女
----------------	--

EMPLOYER 公司	TITLE 職稱
----------------	-------------

PERSONAL PROFILE / ORGANIZATION(S) YOU'VE ASSOCIATED WITH DURING LAST 5 YEARS  
個人簡介 / 在過去5年您加入過的組織

ASSOCIATED SOCIAL NETWORKS  LINKEDIN  FACEBOOK  TWITTER  GOOGLE+

1 RECOMMENDED BY 推薦人	2 RECOMMENDED BY 推薦人
-------------------------	-------------------------

**TERMS AND CONDITIONS**

- 1) Your application needs to be approved by the SVCTBA Membership Committee. Once approved, you will be officially notified via email. When you receive the acceptance and welcome email, please send us an electronic file of your picture, with the annual membership fee of \$200.00 (which can be handed in when you attend the first meeting). **Please make check payable to SVCTBA. Address: POBox 10692, San Jose, CA 95157**
- 2) Please review the SVCTBA bylaws for more details on its missions, member responsibilities, and governance.
- 3) By signing this Application Form, you certify that you have read, understand, and agree to comply with all rules and regulations of SVCTBA, including, without limitation, its Code of Conduct for its members. SVCTBA will not be involved in the following: **Religion, Politics, and/or Pyramid Schemes**. SVCTBA is purely for recognizing Technologies and Businesses.

**條款與細節**

- 1) 您的申請表需要由本協會的會員委員會批准。一經批准, 您會正式收到歡迎加入的電郵通知。當您收到電郵後, 請傳給我們一個電子版本的相片及一年的會員費\$200美元的支票。( \* 支票可在第一次參加會議時繳納。) **支票請支付給SVCTBA。地址: POBox 10692, San Jose, CA 95157**
- 2) 請閱讀SVCTBA的章程有關更多關於其宗旨, 會員責任和義務。
- 3) 在簽署本申請表, 您閱讀及明白這協會是一個作為2岸4地科技及商業交流平台並同意遵守所有規則和SVCTBA的規定。本協會不介入宗教, 政黨/政治, 及多層壓式推銷的事業。

SIGNATURE 簽名 X	DATE 日期
----------------------	------------

<b>FOR INTERNAL USE</b> 只適用於內部使用	
<b>MEMBERSHIP COMMITTEE</b> 會員委員會	MEMBERSHIP APPROVAL DATE 會員資格批准日期